



الاجتماع البرلماني السابق لمؤتمر الأطراف الـ 26 في

روما، إيطاليا

المكان	التاريخ
روما، إيطاليا	8-9 تشرين الأول/أكتوبر 2021

أهلاً بكم على نظام التسجيل في فعالية التابع للاتحاد البرلماني الدولي

يسرنا أن ندعوكم إلى الفعالية البرلمانية التي تتعلق بمؤتمر الأمم المتحدة الـ 26 بشأن تغير المناخ لمؤتمر الأطراف الـ 26 التي ستعقد في غلاسكو، المملكة المتحدة في تشرين الثاني/نوفمبر 2021. ينظم الاتحاد البرلماني الدولي بالشراكة مع البرلمان الإيطالي اجتماعاً برلمانياً سابقاً لمؤتمر الأطراف الـ 26 الذي سيعقد في روما، إيطاليا، في 8-9 تشرين الأول/أكتوبر 2021، كجزء من سلسلة الفعاليات السابقة لمؤتمر الأطراف الـ 26 التي تستضيفها إيطاليا.

ويرجى ملاحظة أن الاتحاد البرلماني الدولي والبرلمان الإيطالي ليسا للأسف في وضع يسمح لهما بالمساعدة في أي ترتيبات لوجستية، لا سيما دعم الحصول على التأشيرة للدخول إلى إيطاليا. يتم التعامل مع هذه الأمور من قبل كل مندوب بشكل فردي.

ويشكل مؤتمر الأطراف الـ 26 المؤتمر الدولي الأول حول تغير المناخ. فهو يجمع قادة من جميع أنحاء العالم لتعزيز العمل المناخي وتعزيز تنفيذ اتفاق باريس، تلك المعاهدة الدولية الرئيسية الملزمة قانوناً في العالم بشأن تغير المناخ. لطالما دعم الاتحاد البرلماني الدولي مشاركة البرلمانات في اجتماعات مؤتمر الأطراف السنوية من خلال تنظيم اجتماعات برلمانية. يوفر مؤتمر الأطراف الـ 26 فرصة حاسمة للتفكير في ما تم تحقيقه منذ توقيع اتفاق باريس في العام 2015 ووضع خطط ملموسة لبلوغ أهداف اتفاق باريس، في وقت أصبحت فيه أزمة المناخ أكثر خطورة من أي وقت مضى.



وفي ظل جائحة كوفيد-19 المستمرة، وقواعد التباعد الاجتماعي السارية في إيطاليا، يقتصر حجم الوفود إلى الاجتماع البرلماني السابق لمؤتمر الأطراف الـ26 على خمسة أشخاص لكل مجلس من مجلسي البرلمان (ثلاثة أعضاء برلمان زائد موظفين اثنين؛ 10 أشخاص للبرلمانات المؤلفة من مجلسين).

وسنستخدم المعلومات التي تقدموها لإبائكم مطلعين على عمل الاتحاد البرلماني الدولي حول الديمقراطية، والبرلمانات القوية.*

تفاصيل

المنظم	أين	متى
الأمانة العامة للاتحاد البرلماني الدولي	روما	8-9 تشرين الأول/أكتوبر 2021 إضافة إلى الجدول الزمني

* يلتزم الاتحاد البرلماني الدولي باحترام خصوصية الأفراد الذي يتعامل معهم. تتوفر المزيد من المعلومات حول ممارسات الخصوصية على الرابط التالي: <https://www.ipu.org/privacy-statement>.

معلومات عن الفعالية

تسجيل

مسجل من قبل؟



الاجتماع البرلماني السابق لمؤتمر الأطراف الـ 26 في

روما، إيطاليا

المكان	التاريخ
روما، إيطاليا	8-9 تشرين الأول/أكتوبر 2021

معلومات عن المندوب

يرجى التأكد من إدخال المعلومات بدقة على هذه الصفحة، لأنه لا يمكن تعديلها في مرحلة لاحقة.

ثم اضغط على التالي للمتابعة.

*الاسم

*الشهرة

*البريد الإلكتروني

*فئة التسجيل

*فئة المشارك

إنني أسجل نيابة عن هذا الشخص

*البلد

التالي

إلغاء





Inter-Parliamentary Union



Language English

[Home](#) [Contact Us](#)



Pre-COP26 parliamentary meeting in Rome, Italy

[Register](#)

[Already registered?](#)

DATE
8 - 9 October 2021

LOCATION
Rome, Italy

Welcome to the Inter-Parliamentary Union (IPU) Event Registration System

We are very pleased to invite you to a parliamentary event in relation to the 26th United Nations Climate Change Conference of the Parties (COP26) that will be held in Glasgow, United Kingdom (UK) in November 2021. The Inter-Parliamentary Union (IPU) is co-organizing a Pre-COP26 Parliamentary Meeting in Rome, Italy on 8-9 October 2021 with the Italian Parliament as part of a series of pre-COP26 events hosted by Italy.

Please note that the IPU and the Italian parliament are unfortunately not in a position to assist with any logistical arrangements, notably visa support for entry into Italy. Those matters are to be handled by each delegate individually.

COP26 is the foremost international conference on climate change. It brings together leaders from across the globe to advance climate action and to promote implementation of the Paris Agreement, the world's major legally-binding international treaty on climate change. The IPU has long supported the engagement of parliaments in annual COP meetings through the organization of parliamentary meetings. COP26 provides a critical opportunity to reflect on what has been achieved since the Paris Agreement was signed in 2015 and to set concrete plans to reach the Paris Agreement targets, at a time when the climate crisis is more critical than ever.

In light of the ongoing COVID-19 pandemic and social distancing regulations in place in Italy, the size of delegations to the Pre-COP26 Parliamentary Meeting is limited to **five persons for each House of Parliament** (3 MPs plus 2 staff; 10 persons for bicameral parliaments).

We will use the information you provide to keep you up to date with IPU's work on democracy and strong parliaments.*

DETAILS

When	Where	Organizer
8 - 9 October 2021	Rome	IPU Secretariat
Add to Calendar		

*The IPU is committed to respecting the privacy of the people it engages with. More information about our privacy practices is available at this link: <https://www.ipu.org/privacy-statement>.

[Event Information](#)

[Register](#)

[Already registered?](#)

Language English ▾



Pre-COP26 parliamentary meeting in Rome, Italy

 **DATE**
8-9 October 2021

 **LOCATION**
Rome, Italy

DELEGATE INFORMATION

Please make sure you fill out the information on **this page** carefully, as it cannot be modified at a later stage. Then click Next to proceed.

DELEGATE INFORMATION

Please make sure you fill out the information on **this page** carefully, as it cannot be modified at a later stage. Then click Next to proceed.

* First Name

* Last Name

* Email Address

* Registration category

* Participant Category

I'm registering on behalf of this person

* Country

Cancel

Next